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Přestavba kina na multifunkční zařízení, nových parkovacích míst na sídlišti, 
rekonstrukce hřiště za základní školou nebo projekt seniorského bydlení, výstavba klubu 
budování cyklostezek. „Podle mě je jednou důchodců, f i tness centra a úprava 

historického vzhledu náměstí včetně řešení z největších priorit přestavba bývalého kina 
parkování a dopravní obslužnosti. Tak právě na multifunkční zařízení. Už se udělalo 
toto jsou podle benešovského starosty Karla vytápění a upravila se podlaha v hledišti,    
Vrbického prioritní akce Benešova nad ale ještě je toho spousta před námi. Projektuje 
Ploučnicí na příští dva roky. „Jde především  se sociální zařízení, elektroinstalace, sociální 
o akce, které mají přinést rozvoj našeho města zařízení, zařízení interiéru. V rozpočtu na to 
v oblasti kultury, sportovního vyžití, je určeno 1,2 milionu korun,“ uvedl starosta. 
občanské vybavenosti, ale i historie. Protože Vysokou známku dostává od benešovského 
stále ještě nemáme zpracovaný plán rozvoje starosty i výstavba seniorského bydlení 
města, sestavil jsem přehled investičních v budově bývalého učiliště. „V současné 
akcí, které jsou v určité fázi připravenosti       době mám zpracovaný projekt, nyní probíhá 
i těch, o jejichž realizaci uvažujeme. Ten jsem schvalování změny způsobu užívání. Mělo by 
předložil  k posouzení benešovským z d e  v z n i k n o u t  c e l k e m  9  b y t ů  
zastupitelům,“ vysvětluje Vrbický. Každý s bezbariérovým přístupem a místností       
člen zastupitelstva by se k tomuto seznamu pro lékaře a sestru. Odhadované náklady       
měl v nejbližší době vyjádřit a pomocí se pohybují na hranici šesti milionů korun,“ 
bodové stupnice určit, která z akcí je podle říká Vrbický. Slabostí je pro hlavu 
něj pro město prioritní. benešovské radnice ale také úprava 

Na přehledu je celkem sedmnáct různých historického vzhledu náměstí. „Chtěl bych, 
akcí. „Zastupitelé je budou hodnotit a b y  s e  n á m  p o d a ř i l o  v y b u d o v a t  
systémem známým ze školních lavic. reprezentativní střed města. Většina 
Jedničku dostane ten počin, který si zaslouží návštěvníků, kteří míří do Benešova            
prioritu největší, pětku pak ten, který není zas nad Ploučnicí se soustřeďuje právě tady,“ 
až tak důležitý,“ doplňuje místostarosta ukončuje. Na základě výsledků připomínek 
Radek Lekner. Kromě již zmíněných priorit všech benešovských zastupitelů radnice určí 
se na seznamu přednostních investic objevuje prioritní akce a pustí se do jejich realizace. 
například výstavba bezdrátového rozhlasu, Důležitým faktorem při posuzování 
odkanalizování města a s ním spojené jednotlivých bodů seznamu jsou podle 
celopotahy komunikací, úprava bazénu        starosty především rozpočtové možnosti 
na koupališti a sociálního zařízení, zateplení   města a vypisované dotační nabídky.                                                  
a výměna oken v budově školní jídelny              (ah)
a praktické školy, ale také výstavba      

Zastupitelé oznámkují prioritní akce města

Čtvrtek 27. září byl dnem, kdy zástupci rady Heidenau, benešovský starosta Karel 
benešovské radnice svým podpisem Vrbický a starosta Heidenau Michael Jacobs.                                                                                                   
prodloužili platnost smlouvy s naším     (ah)

 partnerským městem Heidenau. Smlouva      
o vzájemné spolupráci se podepisuje jednou 
za pět let. Naposledy se tak stalo v roce 2002. 
Místo podpisu se vždy střídá. Před pěti lety    
to bylo u nás, letos proto museli radní           
do německého Heidenau. Obsahem smlouvy 
je například příslib vzájemné pomoci 
v nouzových situacích podle možností 
pohotovostních sil, výměna zkušeností          
a informací o vývoji partnerských měst nebo 
podpora podnikatelů při regionálních akcích. 
Na snímku je při podpisování smlouvy,     
které probíhalo v rámci zasedání městské 

Partnerství bylo prodlouženo o dalších pět let 

Odkanalizování a čištění 
odpadních vod 

V současné době je vydáno stavební 
povolení na akci Benešov nad Ploučnicí         
- odkanalizování a čištění odpadních vod 
(pravobřežní část = centrum města, Děčínská 
ulice atd.). Investorem stavby je Severočeská 
vodárenská společnost a. s., město Benešov 
nad Ploučnicí se na přípravě odkanalizování 
aktivně podílí. 

Na základě zákona č. 274/2001 Sb. (zákon 
o vodovodech a kanalizacích) ve znění 
pozdějších změn a předpisů je dle § 3:

odst. (3) Vlastníkem vodovodní přípojky 
nebo kanalizační přípojky, popřípadě jejích 
částí zřízených přede dnem nabytí účinnosti 
tohoto zákona, je vlastník pozemku          
nebo stavby připojené na vodovod           
nebo kanalizaci, neprokáže-li se opak.

odst. (8) Obecní úřad může v přenesené 
působnosti rozhodnutím uložit vlastníkům 
stavebního pozemku nebo staveb, na kterých 
vznikají nebo mohou vznikat odpadní vody, 
povinnost připojit se na kanalizaci 
v případech, kdy je to technicky možné. 

Na nově navrhované kanalizační stoky 
budou přímo napojeny splaškové vody 
z objektů WC, koupelna, kuchyně. Budou 
vyřazeny septiky a žumpy. Srážkové vody 
zůstanou napojeny stávajícím způsobem      
do stávající kanalizace, která bude dále 
sloužit pouze jako dešťová.

Z důvodu omezení pozdějších zásahů       
do komunikací  př is toupi l  investor  
na  požadavek vybudovat  odbočení              
pro kanalizační přípojky v rámci stavby 
kanalizace v rozsahu komunikace. Tímto je 
občanům výrazně ulehčeno napojování 
nemovitostí. 

Jelikož stavba je plánována k realizaci        
v nejbližším období (zahájení v roce 2008 -9), 
zajišťuje město v první fázi konzultační 
činnost týkající se způsobu a technického 
provedení napojení jednotlivých nemovitostí 
na kanalizační stoky. 

Tuto činnost bude pro město zajišťovat 
projekční organizace SVIS s. r. o. atelier 
Česká Lípa. Pracovníci této organizace vám 
budou k dispozici každé druhé pondělí         
od 9: 00 do 17: 00 v malé zasedací místnosti 
Městského úřadu. Po domluvě budou 
prováděny konzultace přímo v objektu 
majitele  nemovitosti.

Termíny konzultací:
22.10. - 5.11., 19.11. - 3.12. - 17.12. 2007
 Konzultační hodiny: 9:00 - 17:00
Malá zasedací místnost MěÚ (2. patro)

 Foto: Radek Lekner
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Splňujeme všechny platné předpisy  j íde ln a  p oté   uzavřela smlouvu na stavební 
pro provoz. Tak tímto tvrzením se může úpravy se během započatých prací situace 
pochlubit benešovská školní jídelna. Během změnila. Našla se firma, která výměnu 
letních prázdnin  prošla rozsáhlou opravou. podlahy bez problémů zvládla.

V kuchyní se vyměnila  elektroinstalace, Všechny práce jsou hotové a tak mohla  
vodoinstalace, starou kanalizaci kompletně jídelna v klidu  3.  září 2007 zahájit provoz .
nahradila nová, zdi dostaly nové barevné S prací firmy pana Jana Bajaka  jsme 
obklady. Nad rámec původního projektu maximálně spokojeni. Výsledek práce byl  
došlo k výměně radiátorů a zastaralého dne 30. 8. 2007 prezentován zřizovateli školní 
osvětlení kuchyně. Kuchařky pracují s novým jídelny a v závěrečné zprávě o průběhu prací 
vybavením  jako je šokový zchlazovač  b y la   v yč ís len a  i nemalá úspora proti původní 
a zmrazovač, lednice, konvektomat, ohřevné nabídce. 

Na naše malé i dospělácké strávníky         pulty na talíře, vodní lázeň na polévku            
se v příjemném prostředí benešovské školní a  nové pracovní stoly.  

O odsávání vzduchu se starají nové jídelny těším společně s personálem.
                    Vedoucí školní jídelnydigestoře. 

        Irena Iva KolářováPro splnění všech hygienických předpisů 
bylo mimo jiné nutné provést i výměnu 

(Rada města požádala autora projektové podlahy, kterou však před prázdninami 
dokumentace o vyjádření k provedené změně ohrozila neshoda investora  s původním 
technoloogie podlahy. pozn. redakce)dodavatelem stavby  a jídelna se jí měla 

dočkat až příštím roce. Díky firmě, se kterou 

Kuchyně školní jídelny září novotou

Podle posledních statistik děčínského 
úřadu práce nezaměstnanost v Benešově     
nad Ploučnicí mírně klesla. Zatímco 
v červenci se pohybovala těsně nad hranicí 
čtrnácti procent, na konci srpna se snížila       
o čtyři desetiny. Úřad práce na konci tohoto 
období evidoval třistajedna benešovských 
uchazečů o zaměstnání. Práci nemělo        
128 mužů a o 173 žen. V porovnání 
s ostatními obcemi na Benešovsku patří 
nezaměstnanost ve městě nad Ploučnicí k těm 
průměrným.

 A jak to vypadá s nezaměstnaností 
v okolních městech a obcích? 

Ve Verneřicích mírně překročila hranici   
12 procent (12,35), ve Františkově             
nad Ploučnicí dosáhla hodnoty 15,9 %            
a v Malé Veleni 12,23 %. V Dolních 
habarticích bylo bez práce 14,13 % lidí,       
ve Valkeřicích pak 17,7 % a v Horních 
Habarticích rovných 10 %.  

Dlouhodobě vysokou nezaměstnaností trpí 
na Benešovsku především obec Merboltice 
(23,21 %) nebo Heřmanov (18,81 %). 
Naopak nejméně nezaměstnaných pak hlásí 
ve Starém Šachově. Zde je bez práce pouhých 
sem lidí, což v přepočtu na procenta udává 
nezaměstnanost ve výši 6,19  %.

      (ah)

Z redakční pošty - Žijeme mezi vámi
Rád bych ukázal na problém našich problémy. Já sám jsem jeden z nich. Vychoval 

spoluobčanů, kteří žijí v našem městě. Jsou to jsem slušně 6 dětí a tak vím, že Romové 
Romové. Nelíbí se mi, jak tito lidé žijí   m oh o u  ž ít  m e z i  námi i slušně. Rád bych 
a bydlí u Bedřichova. Já vím, že si řeknete, že nabídl svou pomoc při řešení romské otázky  
si ten "bordel" uklízet za ně nebudete. Je třeba v našem městě.

Chtěli bychom obnovit romskou iniciativu, s tímto problémem něco udělat. Je to vizitka 
která zde byla. Věříme, že se nám podaří našeho města. Městský úřad by měl mít větší 
navázat lepší osobní kontakt a společně dohled nad těmito lidmi kteří tam žijí. Malé 
začneme řešit  tento problém.P.S. Prosím děti hrají kopanou přímo na silnici za plného 
neházejte všechny Romy do jednoho pytle.provozu. Za kulturou chodí děti do herny 

  Rudolf Makulaapod. Ve škole mají s nimi učitelé velké 

Od 1. 1. do 31. 12. 2008 bude uplatněno 
j e d n o s t r a n n é   z v ý š e n í  n á j e m n é h o                
d le  §3  zák .č .107 /2006Sb .a  Sdě len í  
Ministerstva pro místní rozvoj č. 151/2007 
Sb. Maximální přírůstek měsíčního 
nájemného (neplatí pro byty se sníženou 
kvalitou- dříve III. a IV. kategorie) činí        
cca 7,3 %, což u bytu s celkovou výměrou     
70 m2 představuje měsíční navýšení           
cca o 60 Kč. Navýšení nájemného                
se  nedotkne městský bytů,  kde je  
uplatňováno „Smluvní nájemné“, „Věcně 
u s m ě r ň o v a n é  n á j e m n é “  a  b y t ů                         
s podnájemním vztahem.

                                                             (ah)

Řidička měla 3,06 promile
Husarský kousek se podařil strážníkům 

děčínské městské policie. V pátek 21. září      
v časných ranních hodinách zadrželi řidičku 
Renaultu, která porazila dopravní značku       
v Provaznické ulici. Podle strážníků 
vykazovala známky opilosti, špatně 
artikulovala a měla problémy s pohybem. 
Dechová zkouška na alkohol pak ukázala 
hodnotu 3,06 promile! Ženu (ročník 1987)      
z Benešova nad Ploučnicí čeká obvinění        
z trestného činu ohrožení pod vlivem 
návykové látky.

                                                           (wdc) 

Už téměř třistapadesát lidí využívá 
v Benešově nad Ploučnicí služeb          
tzv. SMS InfoKanálu. SMS Infokanál je 
v podstatě městský rozhlas do kapsy. Tato 
nová služba umožňuje lidem příjem 
krátkých textových zpráv o dění ve městě 
na jejich mobilní telefony. Benešovská 
r a d n i c e  p ř i s t o u p i l a  k   t o m u t o  
modernějšímu způsobu informování 
svých občanů už počátkem letošního 
roku. „Příjem zpráv občany nic nestojí, 
jedinou investicí je registrační zpráva, 
která je zpoplatněna dle příslušného tarifu 
odesílatele. Včasná informovanost 
občanů je nezbytná zejména při krizových 
situacích. Přes SMS InfoKanál se mohou 
lidé dozvědět například o výstrahách 
meteorologů, dopravních omezeních           
ve městě, ale i o kultuře, společenských          
a sportovních akcích, zasedáních 
městského zastupitelstva a spoustě 
dalšího. Výhodou této služby je, že zprávy 
vás na rozdíl od městského rozhlasu 
dostihnou i v případě, že budete mimo 
m ě s t o , “  v y s v ě t l i l  b e n e š o v s k ý  
místostarosta Radek Lekner. 

              (ah)

Ukázka odesílaných zpráv InfoKanálu:

Datum vložení: 12. 9. 2007
16:00:47Zveme vas na zasedani 

mestskeho zastupitelstva # dnes 12.9. od 
17:00 na MeU ## LETNI KINO - 14.9. 
20:00 # ROMing # vstup 70 Kc # Posledni 
film sezony!

Počet příjemců: 347
Datum vložení: 7. 9. 2007 8:54:498.9. 

8h Tenis turnaj ctyrhra # 8.9. 10h Nohejbal 
turnaj koupaliste # 7.-9.9. Benesovska 
pout # 9.9. 15h Koncert pevcu Horni 
zamek # info benesovnpl.cz

Počet příjemců: 340
Datum vložení: 2. 8. 2007
 10:12:36KINO # 3.8. 21hod # KDO JE 

TADY REDITEL? # komedie, rezie Lars 
von Trier ## ST. ZAMEK # vystava: E. 
Mrazikova - Lovim (ne)vsednosti # 4.-
31.8. 9-18hod

Počet příjemců: 323
Datum vložení: 20. 7. 2007
 15:01:27TERMALNI KOUPALISTE 

Benesov n. Plouc. # Behem prazdnin 
otevreno az do 20:00! ## sobota 21.7. # 
SRAZ TUNINGOVYCH AUT # start 
10:00 # vecer TUNING PARTY

Datum vložení: 11. 7. 2007
 10:34:34NOCNI PROHLIDKY # 

Statni zamek Benesov n. Pl. # so 14.7. 
20:00 a 20:30 # dobove kostymy, strasidla 
## KONCERT U-STYLE # pa 13.7. 19:00 
# na koupalisti

Počet příjemců: 230
Datum vložení: 20. 6. 2007
 15:09:00VYSTRAHA od 20.6. 18:00 

do 21.6. 22:00 # bourky, silny dest, 
kroupy, naraz. vitr # srazky az 60 mm; vitr 
az 90 km/h # Vydal: CHMU Praha 
pocasi.chmi.cz

Počet příjemců: 216

SMS infoKanál

Navýšení nájemného -
týká se i vás ?

Nejvyšší nezaměstnanost
hlásí Merboltice
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Benešovská radnice dostala malou Anketu o nejpalčivějších problémech 
nápovědu a má už tak určitou představu   m ě st a  n y ní na benešovských webových 
v oblasti, co je podle místních lidí stránkách vystřídala anketa, v níž se mohou 
nejpalčivějším problémem města. Ukázala jí lidé vyjadřovat k tomu, který den by byl 
to anketa, která po několik měsíců „visela“   nejvhodnějším k promítání v letním kině. 
na městském webu. „Nejméně kupodivu lidi Prozatím s přehledem vede sobota.
v Benešově nad Ploučnicí trápí krádeže              (ah)
a bezpečnost společně s vandalismem      
nebo stavem ovzduší. Největší část z nich     
si na druhou stranu stěžuje na absenci kultury 
a společenského vyžití ve městě,“ vysvětluje 
benešovský místostarosta Radek Lekner. 
H l a s  t o m u t o  b o d u  a n k e t y  d a l o                        
19 % hlasujících, v přepočtu na jednotlivé 
osoby, šlo o rovnou stovku respondentů.

Do ankety se zapojilo více než pět set lidí. 
„Z každého počítače šlo hlasovat pouze 
jednou. Anketa sice nemá 100 % vypovídací 
hodnotu, protože měli možnost hlasovat 
pouze lidé používající internet, ale i tak je 
dobrou nápovědou pro město. Celkem vysoké 
číslo jsme zaznamenali také u tématu 
s parkováním a dopravou. Tato problémová 
oblast získala prvenství u osmačtyřiceti 
občanů ,“  upřesn i l  Lekner.  Tře t ím 
nejpalčivějším problémem je podle místních 
nedostatek stavebních parcel, obchody          
a služby a také sportovní vyžití. „Pokud bych 
měl ze seznamu problémů našeho města 
vybrat ten největší, nejspíš by můj hlas 
dostalo parkování na sídlišti. Důvod je jasný! 
Kolikrát musím sídliště několikrát objet,     
než konečně najdu místo k zaparkování,“ 
stěžuje si osmadvacetiletý Jan Chadima 
z Benešova nad Ploučnicí. Lepšího 
kulturního i společenského vyžití by             
se Benešovští mohli dočkat už v příštím roce. 
To už by snad mělo být alespoň v částečném 
provozu právě rekonstruované městské kino. 
Radnice jej chce přebudovat na multifunkční 
zařízení.  Řeší se také parkování a doprava   
ve městě. Uvažuje se o hlídaném parkovišti 
pod  zámeckou  zah radou ,  kde  by                    
se bezpečnost měl postarat kamerový systém, 
i o výrazném omezení a možná i zpoplatnění 
parkování v centru města. Zpracován je          
i projekt na rozšíření parkovacích míst         
na sídlišti.

Radnice: Lidi trápí nedostatek kultury

Nad severními Čechami se od začátku Jediným výdajem, který ale musí učinit jen ti 
července šíři digitální televizní a rozhlasový diváci, jejichž televizní přijímače dosud 
signál. Co to je digitální příjem, jak ho naladit přijímaly signál analogově (klasickou 
a co je k jeho příjmu potřeba vám prozradí anténou), je koupě tzv. set-top-boxu. Tedy 
následující řádky. přístroje, který se zapojí mezi anténu               

Jaký kanál a jaké programy? Digitální a televizi. Přístroj dekóduje digitální signál. 
signál šíří vysílač Buková hora na kanálu 58 Základní cena dekodéru se pohybuje kolem    
(770 MHz). Vysílají na něm: ČT 1, ČT 2, ČT 4 1 500 Kč.
Sport, ČT 24, Nova a celoplošné rozhlasové Kdy skončí analogové vysílání na severu 
stanice Českého rozhlasu. Čech? Termín ještě nebyl stanoven. Nestane 

Proč nevysílá Prima? TV Prima není se tak ale dříve než 1. ledna 2008.
prozatím součástí tzv. multiplexu A,        
který obsahuje všechny výše uvedené 
televizní a rozhlasové stanice. Prima tudíž 
musí hledat cesty, jak se do multiplexu A 
dostat.

Je digitální příjem zpoplatněn? Ne. 

Na aktuální téma: digitalizace vysílání

Benešovští majitelé řidičských průkazů      
z let 1964 až 1993 se budou muset zavčas, 
nejpozději do konce letošního roku, dostavit 
na děčínskou „dopravku“ a požádat o výměnu 
dokladů opravňujících je řídit motorová 
vozidla. Taková je totiž vůle příslušného 
zákona, které připravilo ministerstvo 
dopravy.

Ti, kteří tak učiní co nejdříve, si usnadní 
celý proces rychlým a bezproblémovým 
vyřízením své žádosti. Naopak ti, kteří budou 
tuto svou povinnost odkládat až do konce 
roku, se vystavují nebezpečí dlouhých front    
a toho, že výměnu nebude možné uskutečnit 
do příslušného termínu. A tím je 1. leden 
2008. Výměna je zdarma.    

    (ah)

Máte starší řidičák? 
Tak rychle na dopravku!

Rozšíření počtu stávající plakátovacích 
ploch ve městě se Benešovští dočkají 
s největší pravděpodobností až na jaře 
příštího roku. Prozatím stále probíhají jednání 
o vhodných lokalitách. K samotné realizaci 
dojde později. „Nejprve je potřeba upřesnit 
vhodné lokality i formy nových ploch. 
Prozatím to vypadá, že nové vývěsky uvidí 
lidé z Benešova až příští rok. Výrobu plánuje 
město na podzimní měsíce,“ vysvětlil 
benešovský místostarosta Radek Lekner. 
V současné době má Benešov nad Ploučnicí 
k dispozici celkem pět plakátovacích ploch    
a všechny spravujeme sám. Možnosti nových 
plakátovacích ploch nyní prověřoval odbor 
výstavby a životního prostředí. Vytipoval 
několik míst, kde by mohly být nové plochy 
umístěny, a svůj návrh předložil ke schválení 
městské radě. Členové rady návrh 
odsouhlasili s drobnými připomínkami         
a doporučeními. „O tom, co se děje nejen     
ve městě, se lidé budou moci dozvědět 
v brzké době nově například z tabule             
u  městského koupaliště,  s  největší  
pravděpodobností i u Tesca, zde záleží         
na výsledku jednání s vedením společnosti,  
či u kostela,“ doplnil Lekner. Stávající 
vývěsky čeká v brzké době úprava. Některé 
z nich jsou dlouhou dobu neudržované,      
jiné již nevyhovují technicky. „Přemýšlíme    
o úplném zlikvidování plakátovací plochy 
u Benaru 01. Je v nejhorším stavu. Pokud by 
se ji ale náhodou podařilo opravit,     
pokusíme se jí najít vhodnější místo. Zde je 
podle mého názoru nevyužitá a jinde by lépe 
plnila svůj účel. Upotřebení by našla 
například na cestě na Sokolský vrch,“      
uvedl již dříve vedoucí Služeb města Ivan 
Neliba.                  

                   (ah)

Nové plakátovací plochy
přinese až jaro

Více na:
http://www.digizone.cz/texty/multiplex-a 
nebo:
http://www.digizone.cz/texty/sit-a-pokryti-
usti-nad-labem
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a vodovodního potrubí a čerpací kolumbária č. 134 a Martinou RaM po projednání schválila: - ZaM schválit rozbor finančního 
- program jednání RaM 5. 9. 2007 /5/. stanice odpadních vod pod tyto Huzanovou, bytem Sněžnická 320, hospodaření města za I. pol. 2007. 
- návrhovou komisi ve složení:            - podpořit snahu o zápis Českosaského pozemky v rámci této stavby. Jílové. Smlouva bude uzavřena na 
p. Franclová, p. Myšíková /5/ Švýcarska na Seznam Světového Podmínkou města je, že v ulici Boženy dobu určitou 10 let. /5/
- zabezpečení hasičské zbrojnice - návrh usnesení z jednání RaM           dědictví UNESCO. Němcové bude komunikace uvedená 
elektronickým systémem dle nabídky 5. 9. 2007 /5/stavebníkem do původního stavu,      
firmy společnosti Norbert Vinček        RaM po projednání ukládá:tzn. že bude proveden zpětně celopotah. 

- odboru SM doplnit chybějící výplně - Dess. /5/ RaM po projednání bere na vědomí:- nabídku Severočeské Vodárenské 
- kontrolu usnesení:  - úpravu plakátovacích ploch dle ve vstupních dveřích a v oknech         Inženýrské Společnosti s. r. o. Ústí    
225/07 - ZS - dotační programy - úkol návrhu předloženého odb. VŽP            na chodbě domu čp. 374. nad Labem na zabezpečení technické   
dlouhodobý, bez data ukončení. - vedoucímu SLM zajistit pravidelnou s těmito připomínkami u nově a konzultační pomoci v rámci 
379/07 - VŽP - chodníky - trvá - RaM údržbu plakátovacích ploch ve městě t. navrhovaných pl. ploch: napojování nových nemovitostí         
26. 9. 2007.ul. Českolipská - umístění řešit jinde j. minimálně 1x týdně. na  kanal izační  sys tém města              
351/07- S - parkování autobusů           - odb. VŽP vyvolat jednání s majiteli např. zeď u čp. 409 popř. zeď bývalé d l e  p ř i p r a v e n é  p r o j e k t o v é  
– splněno, proběhlo jednání, zvýšený objektů č. p. 98 a p. p. č. 631/4 ohledně cukrárny /nutné oslovit majitele/,        dokumentace za částku 450 Kč/hod. 
dohled MěP. umístění plak. ploch města. u kostela - varianta pravá strana, - výměnu bankomatu České Spořitelny, 
373/07 - ZS - zabez. zbrojnice                - právnímu zástupci města vyvolat TESCO - vyvolat jednání s vedením    a. s. na základě žádosti společnosti 
– splněno. jednání s Pozemkovým fondem o možnosti, vhodného umístění,          Onex Praha v objektu Náměstí Míru 17 
355/07 - ved. ŠJ – splněno. ohledně náhrady za neoprávněně ul. Bezručova - pl. plochu umístit       s následujícími podmínkami:
368/07 - SLM + VŽP - výlepové vydané pozemky z historického na pokladnu koupaliště - menší rozměr - veškeré zásahy do omítek a obkladů 
plochy – splněno. majetku obce fyzickým osobám. - u nových pl. ploch zvážit možnost interiéru i exteriéru budou uvedeny    
403/07 - SM + SLM - zábradlí - odb. SM a VŽP přesně specifikovat menšího rozměru /5/ do původního stavu
Bedřichov – splněno. podmínky  zv láš tn ího  už íván í  - mimořádnou odměnu vedoucí ŠJ     - bude zabezpečena ochrana před 
404/07- VŽP - hřiště Bedřichov – trvá. komunikací ul. B. Němcové, Novina, Ivě Ireně Kolářové za vedení ŠJ, přímým slunečním svitem. /5/
392/07 - S - setkání s MSK – splněno. Příčná v době rekonstrukce vodovodu d o d r ž e n í  r o z p o č t o v é  k á z n ě  - dočasné užívání prostor v kině 
378/07 - SLM - změna otevírací doby a kanalizace s ohledem na havarijní příspěvkové organizace ŠJ. /5/ hudebním skupinám Medvědi a Freš 
sb. dvůr - splněno částečně.- pronájem části p. p. č. 1263/2             stav ul. Novina. dle předložených podmínek smlouvy. 
379/07 - VŽP - chodníky Bezručova      - vedoucí FaP odboru doplnit a prověřit p. Michaelu Müllerovi za podmínky /4, 1 proti/
- do RaM 26. 9. 07 – trvá. hmotné zabezpečení p. W. Cíchové zřízení věcného břemene práva chůze   - finanční příspěvek (z VHP) ve výši 1. 
380/07 - SM - majetkové poměry 605, ohledně její žádosti o příspěvek          a jízdy ke garáži domu čp. 232. /5/ 500 Kč pro Boženu Špičkovou na 
606 - splněno - vedeno jako společný  - záměr pronájmu části p. p. č. 36/1      na el. invalidní vozík. zabezpečení odpoledního programu 
dvůr majitelů 381/07 - VŽP - vytip. o výměře 42 m2 a části p. p. č. 36/3       pro děti v rámci Michalských 
problem. chodníky - do RaM 26. 9. 07 RaM po projednání pověřuje:o výměře 85 m2, k. ú. Benešov n. Pl. /4, vepřových hodů. Příspěvek bude řádně 
– trvá. - starostu města jednáním ohledně 1 zdržel/ vyúčtován. /3, 2 proti/
389/07 - SM - stav smluv Geoplán       určení počtu konzultačních hodin -  p r o n á j e m  č á s t i  p o z e m k u                     - finanční příspěvek (z VHP) ve výši     
– splněno. SVIS Ústí n. L. p. p. č. 1156/1 v k. ú. Benešov            2 500 Kč pro Základní organizaci 
390/07 - FaP + TAJ - splněno - viz dále. Usnesení ze 14. mimořádného jednání nad Ploučnicí o výměře 56 m2 pro Jana Č e s k é h o  s v a z u  c h o v a t e l ů                    
- zprávu finančního výboru. Rady města Benešov nad Ploučnicí Prihodu, bytem Benešov nad Ploučnicí, na uspořádání výstavy drobného 
- žádost Radka Machara, bytem konané dne 12. 9. 2007 od 16. 30 hodin Wolkerova 617. Pronájem části hospodářského zvířectva. Příspěvek 
B e n e š o v  n a d  P l o u č n i c í ,                    v kanceláři starosty města. pozemku bude řešen dodatkem          bude řádně vyúčtován. /5/
Pod Táborským vrchem 564 o  ke stávající nájemní smlouvě;          - uzavření smlouvy o nájmu hrobového 
umožnění pastvy kozy na louce mezi RaM po projednání schválila:cena pronájmu činí 2 Kč/m2/rok. /5/ místa č. 92/LI s Jiřím Vacenovským, 
ulicemi Pod Táborským vrchem a - bezplatný pronájem klubovny MSK - pronájem částí pozemku p. p. č. 83/1   bytem Benešov nad Ploučnicí, 
Táborský vrch (Macharka). Benešov n. Pl. Kateřině Sukovaté, v k. ú. Benešov nad Ploučnicí pro účely Wolkerova 608. Smlouva bude 
- nabídku f. BTS na provozování bytem Sídliště 631, Benešov n. Pl. užívání zahrádky: - výměra 87, 5 m2 uzavřena na dobu určitou 10 let. /5/
kotelny v budově MěÚ Benešov n. Pl. a Marcele Jansové, bytem Náměstí pro Rudolfa Zrníka, bytem Benešov - uzavření smlouvy o nájmu hrobového 
- žádost pí. W. Cíchové o příspěvek      Míru 46, Benešov n. Pl., zástupkyně nad Ploučnicí, Děčínská 27. místa č. 176/PI s Janou Oravíkovou, 
na el. invalidní vozík. vznikajícího občanského sdružení - výměra 50 m2 pro Josefa Jana, bytem bytem Benešov nad Ploučnicí, Vilová 
- žádost o finanční příspěvek (z VHP) M e d v í d e k  B e n ,  p r o  č i n n o s t  Benešov nad Ploučnicí, Děčínská 27. 511. Smlouva bude uzavřena na dobu 
ve výši 30.000 na zakoupení mateřského centra. /5/Výše nájmu za pronájem pozemku činí určitou 10 let. /5/
hrnčířského kruhu pro Základní školu a - povodňový plán města Benešov nad 2 Kč/m2/rok. /5/ - uzavření smlouvy o nájmu hrobového 
Mateřskou školu. Ploučnicí. /5/- výměnu bytů v č. p. 409 Sokolský místa č. 160/PI s Jiřím Semerádtem, 
- žádost o příspěvek ZO SPCCH        - jako dodavatele akce: „Potah místní vrch mezi Michaelou Drahoňovskou bytem Benešov nad Ploučnicí, 
na lázeňský pobyt a žádá o doplnění      k o m u n i k a c e  p .  p .  č .  7 3 7 / 1                     (původně byt č. 18, 2+1) a Jaroslavou Nádražní 364. Smlouva bude uzavřena 
o seznam osob a termín. v k. ú. Ovesná„ f. DOKOMFINAL s. r. Keplovou (původně byt č. 8, 3+1)      na dobu určitou 10 let. /5/ - nabídka f. PLANstudio na výrobu o. Děčín /5/na vlastní žádost zúčastněných. /5/ - uzavření smlouvy o nájmu hrobového 
map s prezentací města. - zvýšení nájmu na základě zákona       místa č. 30/LIII s Martou Staňovou, -  sdě l en í  ma te ř ského  cen t r a  RaM po projednání ukládá:č . 1 0 7 / 2 0 0 6  v  s o u l a d u  s  § 4                     bytem Benešov nad Ploučnicí, Alšova MEDVÍDEK BEN o zahájení činnosti - odboru VŽP zjistit nosnost místní o jednostranném zvyšování nájemného 293. Smlouva bude uzavřena na dobu dne 17. 9. 2007. komunikace p. p. č. 737/1, k. ú. Ovesná z bytu v období od 1. 1. 2008 do 31. 12. určitou 10 let. /5/ - hospodaření MSK Benešov n. Pl. v souvislosti s položením nového 2008, viz Sbírka zákonů č. 55 ze dne   - uzavření smlouvy o nájmu hrobového 

potahu na tuto komunikaci. 29. 6. 2007. /5/ místa č. 48/LIII s Evou Svobodovou, RaM po projednání doporučuje:
- schválila finanční příspěvek (z VHP) bytem Benešov nad Ploučnicí, 
ve výši 3. 000, - Kč pro Sbor Děčínská 605. Smlouva bude uzavřena 
dobrovolných hasičů na reprezentaci na dobu určitou 10 let. /5/ 
na hasičských závodech v partnerském - uzavření smlouvy o nájmu hrobového 
městě Heidenau. /5/a finanční mís t a  č .  50 /P I  s  J a ros l avou  
příspěvek (z VHP) ve výši 2. 500 Kč Dmyterczukovou, bytem Benešov nad 
pro Pavla Kofroně na uspořádání Ploučnicí, Palackého 62. Smlouva 
nohejbalového turnaje Benešovský bude uzavřena na dobu určitou 10 let 
Medvěd. Příspěvek bude řádně od 1. 10. 2007. /5/
vyúčtován. /5/ - uzavření smlouvy o nájmu hrobového 
-  u m í s t ě n í  s t a v b y  " B e n e š o v               místa místa č. 15/PI s Márií Staňkovou, 
nad Ploučnicí, Boženy Němcové          bytem Benešov nad Ploučnicí, Sídliště 
- odstranění výústí, rekonstrukce 627. Smlouva bude uzavřena na dobu 
vodovodu a kanalizace" na dotčených určitou 10 let od 1. 11. 2007. /5/
pozemcích ve vlastnictví města - uzavření smlouvy o nájmu schránky 
Benešov nad Ploučnicí p. p. č. 1235, kolumbária č. 84 s Růženou Slámovou, 
1 2 7 3 / 2 ,  1 2 7 3 / 1 ,  1 2 7 4 ,  1 2 7 5                  bytem Benešov nad Ploučnicí, 
v k. ú. Benešov nad Ploučnicí               Nádražní 346. Smlouva bude uzavřena 
a schválila vstup na dotčené pozemky   na dobu určitou 10 let. /5/
a  u m í s t ě n í  k a n a l i z a č n í h o                      - uzavření smlouvy o nájmu schránky 

Usnesení z 13. jednání Rady města Benešov n. Pl. konané dne 5. 9. 2007 od 15.00 hodin v malé zasedací místnosti MěÚ  Benešov n. Pl.

Provozovna:
Březová 410/58, 405 02 Děčín 2  kuchar@dobreokno.cz

www.dobreokno.cz dobreokno@dobreokno.cz

Plastová oknaPlastová okna
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Program: byli navrženi: Ing. Moravec, p. Tojmar a doporučená RaM.  Usnesení č. 104/2007:
1) Zahájení, návrhová komise, Výsledek hlasování pro návrh us. č. 70/2007 – Ing. Šumovi ZaM bere na vědomí rozbor finančního 
ověřovatelé zápisu usnesení: 13 pro dopracovat us. č. 45/2007 na základě hospodaření za 1. pololetí 2007. 

připomínek členů ZaM. Ing. Šuma 2) Kontrola usnesení z minulého ZaM Usnesení č. 102/2007:
3) Rozbor finančního hospodaření   Za M   schválilo ověřovatele zápisu      4) Zpráva finančního výborupředložil opravený graf

Mgr. Tesarčíková - přednesla zprávuza 1. pololetí 2007 us. č. 88/2007 – odboru SM jednat s PF ve složení Ing. Moravec a p. Tojmar. 
Diskuse: Ing. Mádle - v souvislosti       ČR o bezúplatném převodu p. p. č. 4) Zpráva finančního výboru

5) Prodej, koupě majetku města 2) Kontrola usnesení s nízkým čerpáním rozpočtu (pomalý 273/1 jako náhrady za neoprávněně 
6) Organizační záležitosti průběh invest. akcí) upozornil            us. č 6/2007 – komisi pro výběrové vydané pozemky. pí. Suchá - pozemek 

na nedostatečně zpracovávané 7) Diskuse řízení informovat každé řádné byl již prodán a PF ČR si není vědom 
zastupitelstvo o plnění usnesení           8) Návrh na usnesení, závěr podklady pro výběrovou komisi, neopráv. převodu pozemku do vlast. 

komise musí často vracet materiály č. 2006/208 včetně podání informace   jiných osob. V současné době jsou 
 1. Zahájení k dopracování. Ing. Moravec - rekon. o zveřejněných zakázkách. - informace připravovány podklady pro soudní 
Zasedání zahájil a řídil starosta města SOU, objekt A - proč dochází                podal p. Klouček řízení. us. č. 72/2007 – členům ZaM 
Karel Vrbický. Přivítal přítomné           Dotazy: Ing. Moravec - dotazoval se, k přečerpání?připomínkovat studii rekon. Kina          
a seznámil je s programem jednání. pí. Strnadová - v rozp. byla částka na dle jakých kritérií byla vybrána firma - splněno svoláním pracovního jednání 
Výsledek hlasování pro návrh dokončení bytů pokrácena a akce, na realizace zakázky - „Rekon. dne 28. 6. 2007
usnesení: 13 pro které se uskutečnily v roce 2006 byly komunikace na Ovesné“. p. Klouček     Výsledek hlasování pro návrh 
Usnesení č. 100 /2007: financovány v roce 2007. Tajemník    - výb. komise vybírala dle ceny, usnesení: 14 pro
ZaM schválilo program jednání ze dne navrhuje do příštího ZaM zpracovat použité technologie a záruky. Usnesení č. 103/2007:
12. 9. 2007. Do návrhové komise byli us. č. 43/2007 – zástupcům města       ZaM bere  na  vědomí  p lnění  skutečné vyúčtování staveb. nákladů 
zvoleni tito členové: pí. Franclová,       ve VH BTS s. r. o iniciovat provedení ukládajících usnesení z minulého objektů A+B
p. Klouček, Ing. Šuma Výsledek hlasování pro návrh personálního auditu ve společnosti jednání ZaM. 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 14 proBTS s. r. o. - dle vyjádření zástupců 
usnesení: 13 pro města ve VH úkol nebyl doposud 3)  Rozbor f in .  hospodaření   U s ne se ní  č.  1 05 /2 00 7:   
Usnesení č. 101/2007: ZaM ukládá odb. VŽP uvést konečné splněn starosta: požádal zástupce   za  1.  p olo le tí  2007
ZaM schválilo návrhovou komisi      v BTS, aby se touto problematikou pí. Kleinertová - předložila materiál   v y naložené fin. prostředky na rekon. 
ve složení: pí. Franclová, p. Klouček    okamžitě zabývali a iniciovali  k   p ro je dn án í  V ýsledek hlasování   SO U ,  budovy A+B v Nerudově ulici     
a Ing. Šuma. Jako ověřovatelé zápisu obj. auditu u firmy, která byla vybrána pro návrh usnesení: 14 pro s  př ípadným navýšením cen.             

Zápis ze zasedání Zastupitelstva města Benešov nad Ploučnicí konaného dne 12. 9. 07 od 17: 00 hod. ve velké zasedací síni MěÚ.

RaM po projednání schválila: místa č. 2/LV s Geroldem Weidnerem, p. Milan Myšík, předseda Klubu 404/07- VŽP - hřiště Bedřichov - trvá, 
- program jednání RaM 26. 09. 2007 /5/. bytem SRN, Erftstadt 16. Smlouva cyklistů - KUR SPORT o. s. /5/ možnost pro děti přímo u čp. 374
- návrhovou komisi ve složení:             - příspěvek ve výši 5. 500, - Kč   3 79 /0 7  -  V ŽP - chodníky Bezručova - bude uzavřena na dobu určitou 10 let. 
p. Franclová, p. Myšíková /5/ pro účastníky z řad SPCCH ZO do RaM 07. 11. 2007- trvá/5/
- uzavření smlouvy o zřízení věcného 381/07 - VŽP - vytip. problem. - spolupráci s Rozvojovým centrem Benešov n. Pl. na rekondičním pobytu 
břemene práva zřízení a údržby chodníky - do RaM 17. 10. 07 - trváČeská Kamenice včetně ceníku. /5/ /30. 9. - 11. 10. 2007/ v lázních 

414/07 - SAM - výplně dveří čp. 374   vodovodní připojky a vodoměrné - rozpočtové opatření č. 7. /4, 1 proti/ Bělohrad. Po vyčerpání příspěvku 
-  k o n á n í  v ý s t a v y  d r o b n é h o  do RaM 17. 10. 2007- trvášachty na části pozemku p. p. č. 535/2   bude předloženo odboru FaP MěÚ 

417/07 - SLM - kontrola plakátovacích hospodářského zvířectva ve dnech    v k. ú. Benešov nad Ploučnicí                Benešov n. Pl. řádné vyúčtování /5/
ploch - trvalý úkol27. -29. září 2007 ve výstavním areálu s Jindřichem Švihnosem, bytem - vyplacení mimořádné odměny 
429/07- SM + VŽP - splněnoČSCH v Bezručově ulici. /5/Benešov nad Ploučnicí, U Studánky 61. vedoucí školní jídelny p. Ireně Ivě 
436/07 - ved. FaP - splněno- uzavření smlouvy o nájmu pozemku   Po provedení stavby bude na náklady K o l á ř o v é  z a  z a j i š t ě n í  a k c e  
460/07 - ved. VŽP - potah Ovesná - trváp. p. č. 36/1 o výměře 42 m2 a části žadatele trasa věcného břemene rekonstrukce podlahy kuchyně školní 
- zprávu kontrolního výboru. - zprávu   pozemku p. p. č. 36/3 o výměře 85 m2   z a m ě ř e n a  a  s m l o u v a  s p o l u                    jídelny. / 3, 0, 2 zdrželi /
p. Neliby o činnosti Služeb města v k. ú. Benešov nad Ploučnicí s manželi - navýšení odměn pro oddávající          s geometrickým plánem bude vložena 
Benešov n. Pl. - akční nabídku firmy Matouškovými pro účely užívání a matrikáře za slavnostní obřady a to: do katastru nemovitostí. /5/
Kompan na vybavení dětských hřišť.   zahrádky a odpočinkového koutu. - prodloužení nájemní smlouvy          250, - Kč/1 slavnostní obřad.               
- nabídku PhDr. Zdeňka Heniga         Cena nájmu bude činit 2 Kč/m2/rok.   na pronájem bytu č. 1A v č. p. 374,       S platností od II. pol. 2007. /5/
na zpracování historické publikace       /4, 1 proti/ - navýšení ošatného pro oddávající       u l .  Č e s k o l i p s k á ,  B e n e š o v                  
o Benešovu n. Pl. s tím, že starosta - provedení stavebních úprav okolí a matrikáře od r. 2008 a to 5. 000, - /rok. nad Ploučnicí uzavřené dne 21. 3. 2007 
města projedná s PhDr. Henigen další bankomatu České spořitelny, a. s.       /5/a platné do 30. 9. 2007 s Robertem 
podmínky. - vyhlášení volného dne na budově č. p. 17, Náměstí Míru   -  p ř ís pěvek ve výši 12. 000, - Kč /         C s u p o r i m ,  b y t e m  B e n e š o v                
ředitelem školy pro žáky základní dle projektové dokumentace dodané z VHP / na uspořádání adventních nad Ploučnicí, Českolipská 374         
š k o l y  v  p á t e k  5 .  1 0 .  2 0 0 7                        zmocněncem České spořitelny, a. s. koncertů ve dnech 30. 11. a 14. 12. na dobu určitou jeden rok, t. j. od          
z organizačních důvodů. Provoz školní Atel iérem Simona -  projekce  2 0 07 . / 5/          1. 10. 2007 do 30. 9. 2008 z důvodu 
družiny bude zajištěn. -í oznámení       - návrh usnesení z jednání RaM 26. 09. a inženýrská činnost, s. r. o. Ostrava. nepravidelného placení nájmu            
p. Gebhardta a p. Myšíka o ukončení 2007 /5/Stavební úpravy budou provedeny      ze strany nájemce. /5/
nájemní smlouvy č. 1/99 na p. p. č. na náklady stavebníka, t. j. České - prodloužení nájemní smlouvy         

RaM po projednání neschválila: 695/10 v k. ú. Ovesná / pískovna/spořitelny a. s. , budou ohlášeny na pronájem bytu č. 1B v č. p. 374,      
- dočasné užívání prostor v kině   -  zá v ěr eč no u  zprávu vedoucí ŠJ           stavebnímu úřadu, budou provedeny u l .  Č e s k o l i p s k á ,  B e n e š o v                  
za účelem zkoušení hudební skupiny o rekonstrukci podlahy kuchyně školní p o d l e  p o d m í n e k  n á r o d n í h o  nad Ploučnicí uzavřené dne 2. 10. 2007 
pro Milana Loudu, bytem Benešov   jídelny Benešov n. Pl. / technolog. památkového ústavu (památka a platné do 30. 9. 2007 s Vlastou 
nad Ploučnicí, Příkrá 123. /3, 1 proti,    postupy a finanční čerpání na akci /chráněná státem) a bude podána žádost G a ž i o v o u ,  b y t e m  B e n e š o v                
1 zdržel /o zábor veřejného prostranství. /5/nad Ploučnicí, Českolipská 374          

RaM po projednání ukládá: - pokácení dřevin rostoucích mimo les - finanční příspěvek ve výši 5. 000, - /   na dobu určitou jeden rok, t. j. od 1. 10. 
- místostarostovi města dodat             (smrky) na p. p. č. 40/2 v k. ú.  Benešov z RaM/ na pořízení režijního materiálu 2007 do 30. 9. 2008 z důvodu 
do dalšího jednání RaM podklady        nad Ploučnicí. - přidělení parkovacího do masérského salonu pro Janu nepravidelného placení nájmu           
a podmínky možnosti značení lesních m í s t a  n a  S í d l i š t i  p r o  M a r i i  Minaříkovou, bytem Sídliště 642, ze strany nájemce. /5/
cest cyklistickými značkami / lesní Sihelníkovou, bytem Benešov nad Benešov nad Ploučnicí. Po vyčerpání -  z á m ě r  p r o n á j m u  p o z e m k u                  
cesty v majetku města (lesní cesta       Ploučnicí, Sídliště 646. příspěvku bude odboru FaP MěÚ p. p. č. 644/1 o výměře 402 m2            
za železniční tratí z Malé Veleně         RaM po projednání bere na vědomí: Benešov n. Pl. předloženo řádné v  k. ú.  Benešov nad Ploučnicí             
do Benešova, lesní pěšina z konce ulice Usnesení č. 463/07:vyúčtování. /5/a st. p. č. 799 o výměře 203 m2             

RaM bere na vědomí kontrolu usnesení Boženy Němcové do Františkova     - pokácení dřevin rostoucích mimo les v k. ú. Benešov nad Ploučnicí. /5/
37/07 - SLM - stezka Ovesná - do RaM nad Ploučnicí). - odb. VŽP projednat     (líska) na p. p. č. 40/2 v k. ú. Benešov - uzavření smlouvy o nájmu hrobového 
17. 10. 2007 podat zprávu o průběhu s projektantem /podlaha kuchyně ŠJ/ nad Ploučnicí. /5/místa č. 51/LIII s Monikou Šmahovou, 
225/07 - ZS - dotační programy - úkol změnu v technologii úpravy podlahy - pronájem pozemku p. p. č. 695/10       bytem Děčín 32, V Sídlišti 380. 
dlouhodobý, bez data ukončení kuchyně ve školní jídelně - rozdíl        v k. ú. Ovesná za účelem provozování Smlouva bude uzavřena na dobu 
379/07 - VŽP - chodníky - trvá - RaM v ceně a kvalitě proti původnímu volnočasové aktivity - cyklistické trati určitou 10 let. /5/
07. 11. 2007 projektu. BMX za 1, - Kč/rok. Pronajímatel        - uzavření smlouvy o nájmu hrobového 

Usnesení z 15. jednání Rady města Benešov n. Pl. konané dne 26. 09. 2007 od 15.00 hodin v malé zasedací místnosti MěÚ  Benešov n. Pl.
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Ing. Moravec - Marius Pedersen - svoz - žádost o odkoupení BJ č. 5A v SOU 580 000, - Kč: p. Tojmar - podle jakých priorit. Výsledek hlasování návrhu 
TKO: zda firma dodržuje rozpočtovou propočtů se došlo k tomuto závěru? usnesení:14 proŽadatelka: pí. Anna Veselá

Ing. Moravec - je nesprávné šetřit v této Usnesení č. 125/2007:Výsledek hlasování pro návrh kázeň na rok 2007?
pí. Strnadová: rozpočet na svoz TKO oblastiusnesení: 14 pro Z a M  b e r e  n a  v ě d o m í  n á v r h  

pí. Strnadová: částka z rozpočtu na PD rozvojových akcí. RůznéUsnesení č. 111/2007:na rok 2007 bude dodržen. Výsledek 
 - spolupráce s městem HeidenauZaM schválilo uzavření smlouvy             hlasování pro návrh usnesení: 14 pro bude do konce roku min. z 50% 

o budoucí kupní smlouvě na odkoupení Výsledek hlasování pro návrh Usnesení č. 106/2007: vyčerpána. Několik projektů je již 
rozpracováno a bude zaplaceno až v r. ZaM bere na vědomí zprávu bytu 1+1 č. 5A o výměře 43, 55 m2      usnesení: 14 pro

Usnesení č. 126/2007:2008, zafinancovat z navržené úsporyfinančního výboru.   za kupní cenu 157. 477, - Kč.,              
ZaM schválilo podpis Dohody             tajemník: tyto fin. prostředky v objektu bývalého SOU v Nerudově 

5) Prodej, koupě majetku města o družebních vztazích mezi městy „nezmizí“, přesunou se pouze             ulici s paní Annou Veselou, bytem 
- p. p. č. 1263/2 - bezúplatný převod. Heidenau a Benešovem nad Ploučnicí do kapitoly 8115 - financováníBenešov nad Ploučnicí, Wolkerova 
Výsledek hlasování pro návrh na další pětileté období. - žádost 618. - žádost manž. Kaftanových Ing. Moravec - navrhuje uspořené 
usnesení: 14 pro Obecně prospěšné společnosti České Výsledek hlasování pro návrh prostředky využít  na podporu 

ŠvýcarskoUsnesení č. 107/2007: ZaM schválilo usnesení: 14 pro podnikatelských projektů k rozvoji 
b e z ú p l a t n ý  p ř e v o d  p o z e m k u                 výsledek hlasování pro návrh h i s t o r .  c e n t r a  v   B e n e š o v ě                  Usnesení č. 112/2007:

ZaM schválilo prodej části pozemku     p. p. č. 1263/2 k. ú. Benešov              usnesení: 14 pronad Ploučnicí. Po diskusi nad touto 
p. p. č. 614/8 o výměře 13 m2 za kupní nad Ploučnicí na Ústecký kraj            Usnesení č. 127/2007:myšlenkou vznikl návrh na usnesení:

ZaM projednalo otázku možného cenu 670, -Kč Lence a Miroslavu za podmínky, že do vlastnictví Úst. ZaM ukládá starostovi města vytvořit 
zápisu Českosaského Švýcarska        Kaftanovým, bytem Benešov nad kraje nebudou převedeny chodníky, pracovní skupinu, která se bude 
na Seznam Světového dědictví Ploučnicí, Pod Vyhlídkou 218.které jsou součástí této komunikace      zabývat možnostmi a podmínkami 
UNESCO. Zastupitelstvo tuto snahu a prostor vedle motorestu Praha    - ž ád os t O n dř ej e D žiovalase podpory podnikatelských projektů 
podporuje a schválilo zapojení starosty a že veškeré náklady převodu ponese Výsledek hlasování pro návrh v centru Benešova nad Pl. Výsledek 
města v dalších jednáních v tomto Ústecký kraj.  - žádost manž. usnesení: 14 pro hlasování pro tento návrh usnesení:    

Usnesení č. 113/2007: smyslu. -  žádost pí.  Cíchové                Ingrových 14 pro
o příspěvek na zakoupení nového       ZaM schválilo záměr prodeje pozemku  Ing. Moravec - upozornil na to, že ZaM Usnesení č. 119/2007:
el. inval. vozíkup. p. č. 676 v k. ú. Benešov                 ZaM ukládá starostovi města vytvořit n e p ř í s l u š í  v y d á v a t  s o u h l a s  

nad Ploučnicí o výměře 1. 736 m2       starosta: podal informaci soc. odb. pracovní skupinu, která se bude s umístěním stavby, nutno opravit        
na stavbu rodinného domku v souladu Magistrátu města Děčín o pomoci, zabývat možnostmi a podmínkami v návrhu usnesení v ý s l e d e k  
s územním plánem obce. - prodej        která je tímto orgánem paní Cíchové podpory podnikatelských projektů      hlasování pro návrh usnesení:14 pro

Usnesení č. 108/2007: p. p. č. 678, k. ú. BŠ. Žadatelé               poskytována. p. Kleinertová. Dále v centru Benešova nad Pl. Mgr. 
ZaM schválilo uzavření smlouvy   p.  Ru d olf  a  m anž. Džiovalasovi. informovala o provedeném soc. Tesarčíková podává protinávrh           
o budoucí kupní smlouvě na pozemky šetřením pracovnic výše uvedeného Výsledek hlasování pro návrh na usnesení:
p. p. č. 87/2 a 89/3 v k. ú. Benešov    odboru s tím, že bylo zjištěno,             u s nesení: 14 pro ZaM schválilo rozpočtové opatření      

Usnesení č. 114/2007nad Ploučnicí o celkové výměře 1. 086 že pí. Cíchová již el. inv. vozík vlastní. č. 9 bez položky „Projektová 
ZaM schválilo záměr prodeje pozemku m2 za účelem výstavby rodinného Vozík je v současné době nefunkční.    dokumentace“ - bude projednáno       
p. p. č. 678 v k. ú. Benešov                 domku s manželi Josefem a Pavlou Ing. Moravec: navrhuje přispět           na příštím zasedání ZaM. Výsledek 
nad Ploučnicí o výměře 1. 533 m2       I n g r o v ý m i ,  b y t e m  B e n e š o v               pí. Cíchové na opravu stávajícího h l a s o v á n í  o  p r o t i n á v r h u                   
na stavbu rodinného domku v souladu      nad Ploučnicí, Palackého 4. - žádost     vozíku. Výsledek hlasování pro návrh Mgr. Tesarčíkové: 13 pro, 1 se zdržel
s územním plánem obce. - odkoupení Usnesení č. 120/2007:p. Krumla usnesení: 14 pro
pozemků od paní Liškové, k. ú. Ovesná ZaM schválilo rozpočtové opatření   U sn es výsledek hlasování pro návrh ení č. 128/2007:
 vyjádření odb. SM č. 9 bez položky „Projektová usnesení: 14 pro ZaM ukládá zástupcům města hledat 
Výsledek hlasování pro návrh  Usnesení č. 109/2007: řešení na financování opravy el. vozíku dokumentace“ - bude projednáno      
usnesení: 14 pro Usnesení č. 115/2007: (v případě potřeby) pro pí. Cíchovou.ZaM schválilo záměr prodeje pozemku na příštím zasedání ZaM. - výtěžek       
ZaM neschválilo odkoupení ideální p. p. č. 1147/1 o výměře 5. 413 m2        - žádost pana Josefa Fojta zaujetí z VHA:
poloviny pozemků v k. ú. Ovesná,        za podmínky, že žadatel nechá na stanoviska k rozmístění radaru           Výsledek hlasování pro návrh 
p. p. č. 657/4, 661/3, 661/6, 661/8       v l a s t n í  n á k l a d y  v y p r a c o v a t  na území ČRusnesení: 14 pro
za celkovou kupní cenu 24. 029, 41 Kč, Usnesení č. 121/2007: ZaM schválilo geometrický plán na vyznačení trasy - po krátké diskusi se členové ZaM 
od paní Jarmily Liškové bytem Teplice, použití výtěžku v částce 75 169, - Kč, věcného břemene práva přístupu         shodli na tom, že nejsou kompetentní 
Svojsíkova 2347/36. poukázaný na náš účet jako povinný k pozemku p. p. č. 1155 v k. ú. Benešov vydávat jakákoliv rozhodnutí k této 
- žádost p. Mullera spol. „reha“. odvod provozovatelů loterií a jiných nad Ploučnicí při nutných opravách     problematice.  7) Diskuse
- prodej p. p. č. 644/1, k. ú. BŠ. p .  Lekner  -  podal  informaci                   podobných her. Výtěžek bude použit v a údržbě hřbitovní zdi a to po celé její 
Mgr. Tesarčíková - prostor je komerčně o vystoupení města Verneřice             souladu se zákonem č. 202/1990 Sb. §4 délce. - žádost na odkoupení BJ č. 2A    
zajímavý, navrhuje pozemek pouze ze školského obvoduodst. 2 na veřejně prospěšné účely v SOU
pronajmout Výsledek hlasování o návrhu usnesení: Žadatelé: (sociální, zdravotní, sportovní, 
- nabídnout pozemek k pronájmu je      Anna Gažiová, ČSA 122, Benešov    14 proekologické, kulturní,  na krytí 
v kompetenci RaM Usnesení č. 129/2007:nad Pl. Tomáš Zeman, Soutěsky 39 finančních příspěvků občanským 
Výsledek hlasování o protinávrhu    ZaM bere na vědomí vystoupení města Diskuse: sdružením, spolkům, zájmovým 
Mgr. Tesarčíkové neschválit záměr p. Strnad - informoval o záměru Verneřic ze Školského obvodu.           o r g a n i z a c í m  a  c í r k v í m ) .  
prodeje p. p. č. 644/1. k. ú. Benešov   rozšíření cukrárny o současný byt paní pí. Strnadová - předložila novou studii Přerozdělením výše uvedené částky je 
nad Pl.: 13 pro, 1 se zdrželGažiové, zvětšením prostoru cukrárny rekon. Náměstí. Do příštího zasedání pověřena RaM. Zřizovací listina 
Usnesení č. 116/2007vznikne nová výrobna a tím potřeba     bude členům ZaM k dispozici Základní školy
ZaM neschválilo záměr prodeje 2 - 3 prac. míst - paní Gažiová nakopírována ve formátu A4.              starosta: na základě soudního 
pozemků p. p. č. 644/1 a st. p. č. 799      prodejem souč. bytu manželům p. Tojmar - množí se stížnosti na práci rozhodnutí je nutné schválit níže 
v k. ú. Benešov nad Ploučnicí, ulice S t r n a d o v ý m  z í s k á  d o s t a t e k                Služeb města, navrhuje přijmout         uvedená usnesení:
Heřmanovská .  Pozemky  j sou               fin. prostředků na zakoupení bytu k p. Nelibovi jednoho pracovníka.      Výsledek hlasování pro návrhy 
v územním plánu obce vedeny          v SOU. p. Franclová - pí. Gažiová pí. Franclová: toto je v kompetenci usnesení: 14 pro
pro potřeby komerční vybavenosti.  p o d á v á  ž á d o s t  j i ž  p o d r u h é .                Rady města. starosta: na jednání Rady Usnesení č. 122/2007:

ZaM revokuje usnesení č. 47/2006   m ě st a  s  t Mgr. Špička - upozornil na to, že má    outo připomínkou budeme 
6) Organizační záležitosti ze dne 15. 3. 2006 v plném rozsahupí. Gažiová povolení k dlouhodobému zabývat. Ing. Moravec - dotazoval       
Finanční záležitostipobytu na území ČR, což je to samé Usnesení č. 123/2007: se na problém oplocení pozemku          
- rozpočtové opatření č. 5 dotazy         jako trvalý pobyt. starosta - je-li tomu ZaM schvá l i lo  doda tek  č .  2   u  K lu b u d ůc h od ců :       
k tomuto opatření byly zodpovězeny tajemník: upozornil p. Matouškovou, tak, navrhuje posuzovat tyto žádosti ke zřizovací listině ZŠ, kterým se mění 
na místě že mají plot neoprávněně postavený     dle pravidel pro prodej bytů,               název zařízení na:
Výsledek hlasování pro návrh Základní škola a Mateřská škola a že musí vyčkat do rozhodnutí RaM    pí. Gažiová má přednostní právo. 
usnesení: 12 pro, 1 proti, 1 se zdržel Benešov nad Ploučnicí, příspěvková o pronájmu pozemku. Výsledek hlasování pro návrh usnesení 
Usnesení č. 117/2007: organizace. Usnesení č. 124/2007:- prodat BJ v SOU č. 2A paní Gažiové: 
ZaM schválilo návrh rozpočtového ZaM ukládá starostovi města učinit 8) Závěr 14 pro
opatření č. 5 Jelikož již nebylo dalších připomínek nutné právní úkony pro provedení Usnesení č. 110/2007:
- rozpočtové opatření č. 8 Výsledek či dotazů, požádal starosta členy ZaM schválilo uzavření smlouvy         změny názvu v obchodním rejstříku 
hlasování pro návrh usnesení: 14 pro návrhové komise k přednesení návrhu o budoucí kupní smlouvě na odkoupení vedeném u Krajského soudu v Ústí nad 
Usnesení č. 118/2007: usnesení. Výsledek hlasování pro bytu 1+1 č. 2A o výměře 41, 3 m2,       Labem v oddílu Pr, vložka číslo 89. 
ZaM schválilo návrh rozpočtového návrh usnesení: 14 proza kupní cenu149. 268, - Kč. , v objektu Plán rozvojových akcí starosta             
opatření č. 8 Usnesení č. 130/2007:bývalého SOU v Nerudově ulici, s paní - předložil plán rozvojových akcí         
- rozpočtové opatření č. 9 ZaM schválilo návrh usnesení             Annou Gažiovou, bytem Benešov    s požadavkem ohodnocením každé 
Diskuse k položce - PD, úspora         z jednání dne 12. 9. 2007. nad Ploučnicí, Čs. Armády 122.       akce s tím, že bude stanoven žebříček 
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Jubilanti - říjen 2007

Všem jubilantům přejeme vše 
nejlepší, hodně štěstí                   

a především pevné zdraví.  

Pro ženy A začalo to tak hezky; setkání, výlet, 
Aw, Tash – Cesta za hedvábím – Co se společná večeře, společné probuzení…      
stane, když fotografie vyblednou, když na A najednou zlom.
slunci vyšisují a rozpijí se? Strhující příběh 

Napětícesty do exotické Malajsie na počátku       
Clancy, Tom – Válka orlů – exploze čínské II. Světové války skrývá mnohá děsivá 
nákladní lodi. Následují exploze v Jižní tajemství.
Africe a v Tchaj-peji. Bude nakonec Coulter, Catherine – Urozená dáma          
spiknutí odhaleno?– půvabná Arabella se vdá za rázného 
Sandford, John – Vybraná oběť – Lucas Justina, který je zmítán žárlivostí. Další 
Davenport, zástupce velitelky policejního z napínavých příběhů oblíbené autorky.
okrsku v Minneapolisu, přebírá případ Roberts, Nora – Zakletá země – Ripley 
sériového vraha. Najde způsob jak ho Toddovou obdařenou magickými  
dohnat před soud a nastolit spravedlnost?schopnostmi začne děsit opakující            

se věštecký sen a ona začíná tušit blížící     
Historickése hrozbu.
Druon, Maurice – Lilie a lev – šestý díl 
sedmidílné fresky, v níž ožívají osudy Detektivky
středověké Francie 14.  století.Dovrtělová, Miluše – Smrt kazí obchod     

Nové knihy v městské knihovně

Vzpomínky

Francl Miloslav
Kučerová Božena
Zmek Pavel
Cuchá Věra
Pojer Milan
Kukačka Oldřich
Nováková Hedvika
Grznár Vojtěch
Boucká Krista
Havelková Jarmila
Nižnanský Viktor
Ježilová Ingeborg
Schönherová Alžběta
Petráková Oldřiška
Stínilová Božena
Peterka Jaroslav
Hrmová Vlasta
Pipek Jiří
Macháčková Zdenka
Šindelková Drahoslava
Tesařová Maria
Křišťanová Miloslava
Joska Stanislav
Kammelová Věra
Nollová Karolína
Losová Zdena
Rychtecký Bohumír
Pucholtová Jana
Svoboda František
Vacenovská Mária
Schichtová Renata
Škrábalová Emilie

Dne 19. října 2007 tomu bude již 
5 let, co nás navždy opustila 

maminka paní Marta Stelzigová.
Za tichou vzpomínku všem      

kdo ji znali a měli rádi děkujeme.
Syn Pavel s manželkou, vnučky 
Žanetka s Leošem, Pavlínka             

s Jardou a pravnoučata Jaroušek,
Nikolka, Michalka, Gábinka, 

Jakub

Dne 28. října 2007 
vzpomeneme 5. smutné výročí, 

kdy nás navždy opustil náš 
milovaný manžel, tatínek a 

dědeček pan Josef Pařížský.
Za tichou vzpomínku děkuje 

manželka Marie a dcery Věra    
a Jana s rodinami.

Právě uplynul rok, co nás 
navždy opustila naše maminka 

paní Vladimíra Fejlová.
Stále vzpomíná s láskou druh 

Josef, děti a vnoučata.

Příjemné spolužití milé, hodné ženě 
55 - 65 let i s řidičským průkazem 
nabízí v pěkném, velkém bytě                 
s balkónem a dvěma kocourky

muž 61/165.
Zemřela mi matka, hledám duševní 

porozumění, lásku.
Tel. č.: 732 652 570

1. Holubárna
2. Rozmetadlo
3. Gorilla
4. SheepAss
5. Tuleni

Foto: Radek Lekner

Výsledky nohejbalového turnaje 
Benešovský Medvěd 8. 9. 2007 Kam na výstavu...

Základní škola Benešov n. Pl.       

a Katedra výchovy uměním 

Univerzity J. E. Purkyně v Ústí      

nad Labem vás zvou k návštěvě 

galerie základní školy na výstavu 

výtvarných prací učitelů Základní 

školy  Benešov n. Pl., Markvartic    

a Gymnázia Heidenau a studentů 

Katedry výchov uměním UJEP. 
Výtvarné práce vznikly v rámci 

vzdělávacích  kurzů.
Výstava bude zahájena vernisáží         

ve středu 24. 10., pro veřejnost bude 

otevřena ve čtvrtek 25. a v pátek     

26.  10.   od 15 do 17 hodin.



Benešovské noviny vycházejí dvanáctkrát v roce. Místo vydání: Benešov nad Ploučnicí. Eviduje Ministerstvo kultury ČR pod číslem MK ČR E 11867. 
Vydavatel: Město Benešov nad Ploučnicí, Náměstí Míru 1, 407 22 Benešov nad Ploučnicí, IČO 2561181, www.benesovnpl.cz. 

Redakční příprava: Alena Houšková (ah) 1ajka@centrum.cz, Lucie Karchňáková (lk) l. kar@seznam.cz, Radek Lekner (rl) lekner@benesovnpl.cz, Marta 
Kadlečková kadleckova@benesovnpl.cz. Sazba a grafická příprava: Pro-reklama - Pavel Urx, info@pro-reklama.cz. 

Tisk: Tiskárna Š+Š, Krásná Lípa (tel. : 412 383 567).   
 Nevyžádané příspěvky se nevracejí. Zveřejněná stanoviska čtenářů a dopisovatelů nemusejí vyjadřovat názory vydavatele ani redakce.
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První malé děti přivítalo v pondělí 17. září den spokojené a o to nám šlo," doplnila další z 
nově otevřené mateřské centrum Medvídek důležitých osob z medvídka Marcela Jansová.
B e n  v  B e n e š o v ě  n a d  P l o u č n i c í .                                                                                  (ah)
Na "kukandu" se přišlo podívat patnáct 
maminek se svými potomky. "Na první den 
jsme s takovým číslem velmi spokojeni. 
Dnešek byl takový seznamovací, na další 
schůzku už ale chystáme program,"         
ř e k l a  v e d o u c í  c e n t r a  K a t e ř i n a  
Sukovatá. Slavnostního otevření se včera 
zúčastnil benešovský starosta i místostarosta. 
Starosta Karel Vrbický se ujal i přestřižení 
pásky a přivítání prvních dětí v centru.     
"Všem se tu moc líbilo a dokonce i kolegyním 
z Mateřského centra Bělásek, které nám 
během vzniku našeho centra předávaly 
mnoho zkušeností a rad, jak by vše mělo 
dobře fungovat. Otevření si proto nenechaly 
ujít," podotkla Sukovatá.

Mateřské centrum bude v Benešově       
nad Ploučnicí prozatím fungovat po dva dny   
v týdnu. Půjde o pondělky a středy v době 
vždy od půl desáté do půl dvanácté. Vhodné 
prostory získalo centrum od města. "Dostali 
jsme k dispozici klubovnu městského 
sportovního klubu, během několika měsíců 
jsme si tyto prostory za pomoci města a také 
svépomocí upravili k obrazu svému a myslím, 
že se nám to povedlo. Děti tu byly hned první 

Benešovské mateřské centrum přivítalo první děti

v rámci kurzu. Výstavu připravil Mgr. Alois Konec prázdnin zastihl pedagogy Celý projekt Vzdělaná Evropa bude završen 
Kračmar v galerii školy a bylo se věru nač benešovské základní školy a jejich kolegy d r u h o u  č á s t í  v ý m ě n n ý c h  p o b y t ů ,                  
dívat. Většina nadšenců pokračovala v práci    z Heidenau a okolních škol ve výtvarných kdy do Benešova přijedou na necelý týden děti 
i po oficiálním ukončení kurzu. Část děl nyní dílnách školy. Konal se totiž kurz výtvarné z Heidenau. Vše je nasměrováno k jedinému 
tvoří výzdobu školy a bude vystavena 24. 10., tvorby – součást projektu Vzdělaná Evropa. dni a to již zmíněnému 24. říjnu,                 

Jedná se o čtyři vzdělávací akce, které jsou kdy benešovská základní škola uspořádá  k d y  se  v  g alerii školy sejdou představitelé 
financovány ze zdrojů Evropské unie  u  p ří le žit os ti  st át ní ho  s vátku výstavu prací Benešova a Heidenau, zástupci katedry 
a příspěvku z rozpočtu města. studentů katedry výtvarných umění UJEP, vý tvarného  umění  UJEP,  zás tupce  

doplněnou dí ly  vzniklými  v   rámci  euroregionu, studenti, učitelé, absolventi Čtyři prázdninové dny kurzu byly zahájeny 
benešovských výtvarných kurzů. Projekt kurzů a děti z Heidenau, které touto akcí přednáškou a ukázkou práce s obrazy 
Vzdělaná Evropa pokračoval 14. - 15. září završí výměnný pobyt v našich končinách.psychologů katedry výtvarných umění 

Pro ilustraci přinášíme několik fotografií kurzem práce v multimediální učebně,        ústecké pedagogické fakulty. Následovaly 
z benešovských vzdělávacích kurzů.                                                                                                                  kde pracovalo 20 kolegů z Heidenau          dva dny plné barev a tvůrčího nadšení          

pod vedením lektorů Mgr. Hany Šindlerové, pod vedením Mgr. Aloise  Kračmara                 Mgr. Dagmar Tesarčíková
Mgr. Miroslavy Šmídové a Mgr. Aloise - asistenta katedry výtvarných umění UJEP. 
Kračmara. Práce probíhala ve dvou Druhá polovina kurzu byla věnována práci 
skup inách .  Tř inác t ič lenná  skupina                 s textilem- batika, tisk pomocí vlastnoručně 
se zabývala přípravou hodiny na Smartu, vytvořeného linorytu, odsavování., malba na 
pracovalo se v počítačových učebnách textil a nepřeberné množství dalších nápadů 
benešovské základky. Druhá skupina, z tvůrčí dílny Mgr. Milady  Linhartové            
doplněná českými učiteli, tvořila pomocí - asistentky katedry výtvarných umění UJEP.
skeneru a kopírky výtvarná díla. Vzájemnou Kurz byl završen výstavou prací vzniklých 
komunikaci zajišťovali dva tlumočníci           
- Milan Vokatý a Mgr. Pavla Macharová.  
Závěr kurzu zastihl všechny zúčastněné        
na prezentaci práce obou skupin. V galerii 
školy vystavovaly své práce absolventky 
výtvarné části kurzu, v multimediální učebně 
proběhly postupně ukázky prací všech 
frekventantů multimediální části kurzu. 
Společně jsme zkonstatovali, že to byly velmi 
náročné, ale vydařené dva dny a to i díky 
perfektnímu zázemí, které zajišťovala           
p. Eliška Prokopcová.

Kurz výtvarné a multimediální tvorby na benešovské základce

Velký dík za nádherné místo pro naše děti! 
Na první pohled je vidět velký kus práce         
a úsilí. Budeme se těšit na všechny aktivity, 
které pro nás „holky“ z Medvídka Bena 
připraví.

                                        kolektiv maminek    

PoděkováníPoděkování

O přestřihnutí pásky nově otevřené 
mateřského centra se postaral starosta Karel 
Vrbický. Na snímku s ním je Kateřina 
Sukovatá se synem Pavlíkem a Marcela 
Jansová, důležité osoby, které se o vznik 
centra zasloužily.        

      Foto: Alena Houšková

Některé hračky zaujaly také starostu Karla 
Vrbického. Neodolal a musel si je prostě 
vyzkoušet.

                                Foto: Alena Houšková

Chtěly bychom poděkovat všem, kdo 
přispěli svými dary k tomu, aby se dětem, 
které zavítají do mateřské centra, v nových 
prostorách moc líbilo. Děkujeme: paní 
Vyhnálkové, panu Wernerovi, paní Lupačové, 
paní Štěpánkové i všem maminkám. Katka 
Sukovatá, Marcela Jansová


